



Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

Afdeling	Afd. 18 Lindeparken
Mødested/-dato	Onsdag d. 8/4 -24
Referent	Vivi Træholt
Mødedeltagere	Kirsten N., Lisbeth L., Anna P., Vivi T., Paw.

	Dagsorden	Referat
		<p>En beboer mødte op inden mødets begyndelse. Har en forespørgsel ang. trafikken samt parkering i området, når der er arrangementer i Jysk Arena. Fortæller, det kan være svært at komme ud fra Lindeparken.</p> <p>Kan der gøres noget ved det?</p> <p>Vi kan kontakte park og vej igen og bede om at de gule striber, der er på fortovet ved Lindeparken kan males op, for derved at tydelig gøre der ikke må parkeres der. Vi kan ikke gøre noget ved trafikken, da det er Politiets opgave. Vi vil drøfte problematikken på næste bestyrelsesmøde.</p>
1	Godkendelse af dagsorden + Underskrift af ref.	Dagsorden godkendt. Referat 4.3.24 underskrevet.
2	Orientering	<p>Forårsforberedelser i vores område er godt i gang. Et ønske kunne være at få flagstangen lagt ned, så vi kan få vimplen op igen.</p> <p>Påskens container var rimelig fyldt op, men ikke fuld. På trods af, at der stadig var god plads til mere i den, kan vi konstatere, at der efterfølgende er blevet fyldt op af møbler og andre større ting i den blå container.</p> <p>Vi oplever desværre stadig, at folk sætter ting/pap ved molokkerne også selvom der er opstillet en container + vi har den blå permanente foran vaskehuset.</p> <p>Ang. vores garager. Der er i øjeblikket 4 på venteliste. Der er blevet en plads ledig i skuret til en ladcykel, denne plads bliver tilbudt en ny lejer, der er på venteliste.</p>



Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

3	Markvandring	18/4 kl. 11.00 Kirsten, Lisbeth og Anna deltager. Der kommer en med fra teknik og drift til mødet. Dagsorden, Se ref. fra sidst -
4	Evaluering repræsentantskabsmøde d. 3/4 - 24	Kan det være en dirigent der ikke er en del af organisationen fremadrettet? Stabilt fremmøde – Skal der ikke være afstemning ang. 1 og 2 suppleant?
5	Opbevaringsmuligheder for elcykler, ladcykler og handicap crossere	Da der er en fraflytning, giver det plads til ladcyklen ved en nyttilflyttet beboer.
6	Gårdrenovering	Møde med Hans Peter og Jacob Lahn på onsdag Her kan vi få projektet samlet og prissat. HP har taget nogle ting ud af projektet, bl.a. de nye hjørnearrangementer på legepladsen, da han vil få dem ind under driften. Vi er usikre vedr. grillstederne. Skal det være faste grillsteder? Hvis ikke, hvordan sikrer vi dem så i forbindelse med børnene, der leger lige ved siden af på mini- legepladsen? Vedr. legeredskaber tager vi udgangspunkt i priserne fra Tress, hvor vi har lavet et overslag på hvad de forskellige ting koster. Derefter kigger vi hos Kompan, da det er dem afdelingen i forvejen har aftaler med, dette for at se om der kan være noget at spare ved at samle alt et sted. Vi vil høre, om det er muligt at se nogle eksempler på fliser m. m farver og mønstre, for bedre at kunne tage en beslutning om hvad vi mener passer bedst til de nye gårde, og prissætte efter dette. Når de sidste ting er på plads, kan der arbejdes videre på det. Vi kan måske også få en ide om, hvor vi ligger på administrationens prioriteringsliste.
7	Aktivitetsudvalget	Aktivitetsudvalget afholder et loppemarked for afd. 18 d.20. maj. Der kommer en indbydelse ud først i Maj måned. Derudover vil udvalget efter sommerferien opstarte en brætspilscafe og en krea café. Hvis der er nogle der vil være med eller har andre ideer er de velkomne til at tage kontakt til enten Paw eller Vivi.



Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

8	Eventuelt	<p>Blot til info. Hvis vi vil lave et arrangement 5. juni i vores afdeling, kan vi søge grundlovsfest pakke. Bestyrelsen har ikke påtænkt noget.</p> <p>Vedr. den boligsociale helhedsplan.</p> <p>Bestyrelsen indbyder Mia Butler til et bestyrelsesmøde, her er vi nysgerrige på, hvad der arbejdes med generelt på området, men også at høre om, hvilke tiltag der evt. er sat i værk i afd. 18</p>